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试试试试析排球析排球析排球析排球运动员运动员运动员运动员从从从从室室室室内内内内排球排球排球排球转转转转打沙打沙打沙打沙滩滩滩滩排球后排球后排球后排球后运动运动运动运动知知知知觉觉觉觉的重建的重建的重建的重建    

李世明 
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摘摘摘摘        要：要：要：要：由于沙滩与室内排球比赛场景的不同, 导致了兼职排球运动员从室内排球转打沙滩排球后运动知觉需要重建, 结合二者技术特点的不同, 分析并

提出了排球运动员在换项过程中客体运动知觉和主体运动知觉的重建。 

关键词关键词关键词关键词：：：：室内排球; 沙滩排球; 运动知觉; 重建 

Study on the Re Study on the Re Study on the Re Study on the Re ----    foundation of Sports Apperception of Volleyball Sportsman from Indoor to Beach foundation of Sports Apperception of Volleyball Sportsman from Indoor to Beach foundation of Sports Apperception of Volleyball Sportsman from Indoor to Beach foundation of Sports Apperception of Volleyball Sportsman from Indoor to Beach 
VolleyballVolleyballVolleyballVolleyball    

LI Shi-Ming 
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AbsrtactAbsrtactAbsrtactAbsrtact：：：：The Sports Apperception Of Volleyball Sportsman From Indoor To Beach Volleyball Needs Re - Foundation Because Of The Dif2 

Ference Of Match Scene Between The Above Two Items. We Mainly Analyzed The Re - Foundation Of Object And Subject Sports Appercep2 Tion 

In This Changing Course Combining The Difference Of Techniques Between The Above Two. 
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